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Americe, že musí zahájit ‚seriózní diskuse‘ o
zrušení vězení!
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Socialistická reprezentantka Alaxandria Ocasio-Cortez (D-NY) v pondělí ráno pár tweety
propagovala „zrušení vězení“, kdy tvrdila, že věznění „je systém, jehož logika se vyvinula ze
stejné linie jako Americký apartheid a otroctví Jima Crowa.“

Krajně levicová Ocasio-Cortez vyzývala k „serózní diskusi o zrušení vězení v této zemi,“ k čemuž
dodávala: „Klec je klec, je to prostě klec. A lidé do ní nepatří.“

Rušení vězení je radikální levicové hnutí za úplné zrušení vězení, a to i pro ty nejnásilnější a
nejnebezpečnější pachatele. Organizace Demokratičtí socialisté Ameriky, jejichž je Ocasio-Cortez
členkou, v srpnu odhlasovala „vytvoření Pracovní skupiny za zrušení národní police a vězení.“

„Masové věznění je americkou realitou. Je to systém, jehož logika se vyvinula ze stejné linie jako
Americký apartheid a otroctví Jima Crowa,“ napsala Ocasio-Cortez na Twitter. „Abychom s tím
skoncovali, musíme to změnit. To znamená, že potřebujeme seriózní diskusi o zrušení vězení v této
zemi.“

„Včera ráno jsem mluvila s ženou, kterou jako teenagera uvrhli do věznice Rikers. Po celé MĚSÍCE
bylo strčená na samotku, čili ji mučili. Nuceně musela brát pilulky. Podmínky byly tak hrozné, že
musela pít vodu ze záchodu,“ dodala. „Klec je klec, je to prostě klec. A lidé do ní nepatří.“

Podle výzkumu Manhattanského institutu Rafaela A. Manguala je 60% vězňů ve věznicích
jednotlivých amerických států – v nichž je umístěná naprostá většina vězňů z celé země – „a ti tam
sedí za vraždy, znásilnění, ublížení, loupeže a vloupání – tyto čtyřnásobně převyšují jen ti odsouzení
za drogy.“

„My ale přeci máme dost místa, abychom zavřeli tu spoustu našich věznic a našli pořádnou
alternativu k věznění,“ napsala Ocasio-Cortez v následujícím tweetu. „Náš zákonodárný proces
znamená, že společně najdeme řešení a nějak bychom měli najít cestu k tomu, aby se náš vězeňský
systém oproti dnešku dramaticky zmenšil,“ dodala.
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